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Zápis z 1. zasedání akademického senátu FM ze dne 25. 10. 2022 
 

Přítomni:  

Zaměstnanci: Otto Severýn, Milan Kolář, Miroslav Holada, Jiří Kubín, Jan Koprnický (pouze 
na bod „Různé“) 
Studenti: Michaela Petržílková, Mariia Buntovskikh, Adam Kuře 
Omluveni: Jan Kamenický 
Hosté: Zdeněk Plíva, Markéta Rous, Martin Rozkovec (pouze na bod 1), Ondřej Havelka 
 
 

Program: 

1. Zpráva o průběhu a výsledcích voleb do AS FM 

Předseda volební komise, M. Rozkovec, informoval o průběhu voleb do AS FM. Volby 
proběhly v souladu s Volebním řádem AS FM, proti výsledkům nebyla podána žádná stížnost. 

 

2. Volba předsednictva AS FM 

O. Severýn nejprve shrnul formální kroky voleb dle čl. 11, odst. 2. Jednacího řádu AS FM. 
Jako skrutátoři byli určeni Adam Kuře a Milan Kolář.  

Volba předsedy:  

• Navrženi: Milan Kolář, Otto Severýn 

• Výsledky hlasování: O. Severýn 5 hlasů, M. Kolář – 1 hlas, 1 hlas neplatný. 

Otto Severýn byl zvolen předsedou AS FM. 

Volba prvního místopředsedy: 

• Navržena: Mariia Buntovskikh 

• Výsledky hlasování: M. Buntovskikh 7 hlasů. 

Mariia Buntovskikh byla zvolena první místopředsedkyní AS FM. 

Volba druhého místopředsedy: 

• Navrženi: Milan Kolář, Jan Koprnický 

• Výsledky hlasování: J. Koprnický 7 hlasů. 



 

 
Technická univerzita v Liberci | Fakulta mechatroniky, informatiky a mezioborových studií  
Studentská 1402/2, 461 17 Liberec 1 | www.fm.tul.cz 

2 / 3 

Jan Koprnický byl zvolen druhým místopředsedou AS FM. 

Jmenování tajemníka: 

Předseda AS FM jmenoval - se souhlasem členů AS - tajemnicí Markétu Rous. 

 

3. Zápis z 16. zasedání AS FM ze dne 30. 5. 2022 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje zápis ze svého 16. 
zasedání ze dne 30. 5. 2022. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno všemi přítomnými. 

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Zápis z 18. zasedání AS FM ze dne 12. 9. 2022 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje zápis ze svého 18. 
zasedání ze dne 12. 9. 2022. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno všemi přítomnými. 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Schválení podmínek přijímacího řízení pro AR 2023/24 

Z. Plíva představil dokument Informace o přijímacím řízení pro akademický rok 2023/24. 
Dokument bude umístěn tradičně na webových stránkách FM TUL v sekci “Pro uchazeče”. 

O. Severýn navrhl úpravy dokumentu (pro případný tisk) – převedení do nového vizuálu, 
sjednocení vzhledu všech stran. Proběhla krátká diskuse o identifikaci plateb 
administrativního poplatku. Dále byly diskutovány formální připomínky, do konečného 
dokumentu budou zapracovány. 

Návrh usnesení: Akademický senát schvaluje podmínky přijímacího řízení pro AR 2023/24 
v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno všemi přítomnými. 

Usnesení bylo přijato. 
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6. Projednání sebehodnotících zpráv pro žádost o institucionální akreditaci 

Z. Plíva představil zprávy pro OV14, OV15 a OV27 a informoval o dalších formálních krocích. 
Následovala diskuze, během níž bylo poukázáno na nekompletní znění předložených 
dokumentů k odsouhlasení, na formální chyby a na nejednotnost všech tří dokumentů. Byly 
vzneseny dotazy na předepsaný obsah, resp. na možnost úpravy povinného obsahu 
dokumentů. Chybějící informace budou doplněny při kompletaci dokumentů. 

Akademický senát FM podle čl. 3 odst. 3 Akreditačního řádu Technické univerzity v Liberci 
projednal návrhy oblastí vzdělávání Kybernetika, Informatika a Strojírenství, technologie 
a materiály, a doporučuje usilovat o získání institucionální akreditace v této oblasti vzdělávání. 

 

7. Různé 

O. Havelka navrhl změnu Jednacího řádu AS FM – rozšíření kandidátů na předsedu AS FM 
i na zvolené studenty AS FM a poukázal na neaktuálnost webové stránky AS FM (potřeba 
uvést aktuální složení AS FM). 

M. Buntovskikh vznesla dotaz na umožnění online voleb do AS FM, což by mohlo navýšit 
účast voličů ve volbách a celkově zmodernizovat průběh voleb. Následovala diskuze. AS FM 
vyzve vedení TUL, aby se této problematice věnovala pozornost. 

M. Petržílková zmínila potřebu lepší předvolební propagace – zvýšení povědomí o AS FM 
mezi studenty a pedagogy. 

J. Koprnický informoval o setkání ombudsmana se studenty TUL dne 8. 11. 2022. 

M. Kolář se kriticky vyjádřil k neschválení vedoucího diplomové práce v závěrečné fázi 
schvalování ve STAGu. Zamítnutí bylo zdůvodněno pravidlem, které nebylo dopředu známo. 
Následovala diskuze. 

 

Zapsal:       doc. Ing. Otto Severýn, Ph.D. 
V Liberci dne 25. 10. 2022     předseda AS FM 


